
2014D37126 LIJST VAN VRAGEN 

Nr Vraag 
1 Waaruit blijkt dat er integraal gefinancierd wordt nu waterkwaliteit 

is opgenomen in het Deltafonds? 
2 Welke gevolgen heeft de integrale financiering van projecten 

waarin waterkwaliteit een rol speelt voor de financiering van 
andere projecten? 

3 Kan worden aangegeven welke andere opgaven niet meer worden 
gerealiseerd, doordat er binnen andere budgetten dan die voor 
waterveiligheid en zoetwatervoorziening dekking is gevonden voor 
de opgave van de uitvoering van de Europese Kaderrichtlijn Water 
ten aanzien van artikel 7 van het Deltafonds? 

4 Voor welk jaar worden de budgetten bodemsanering op artikel 
13.04 (vanaf 2019 tot en met 2027) ingezet? Is dit in het licht van de 
eerdere afroming van deze budgetten van € 50,3 mln. verant-
woord? Kunt u dit toelichten? 

5 Is het gangbaar om ontvangsten vanaf 2014 tot en met 2027 in te 
zetten? 

6 Gaat de Wet Verontreiniging Oppervlaktewater op in de Omge-
vingswet? Zo ja, per wanneer? Zo nee, waarom niet? 

7 Wat zijn de «nog te verrichten werkzaamheden agentschap RWS 
BenO nat»? Waarom valt dit vrij? 

8 Waarom staat er bij Maaswerken bij «Start realisatie» «niet van 
toepassing»? Is dit wel of geen mijlpaal in 2015? 

9 Waarom wordt voor nadere toelichtingen over de stand van zaken 
voor de lopende programma’s verwezen naar de toelichting op de 
productartikelen, de voortgangrapportages en het MIRT Projecten-
boek 2015? Kan in de komende jaren dit soort informatie worden 
opgenomen in het Deltafonds, zodat het op zichzelf staand leesbaar 
en werkbaar wordt? Zo nee, waarom niet? 

10 Waar is de vrije ruimte van het Deltafonds te vinden? Hoeveel 
bedraagt die vrije ruimte? 

11 Kunt u aangeven of de uitgaven voor Natuurcompensatie Perkpol-
der en de Marker Wadden één-op-één aansluiten bij de middelen 
die daartoe zijn overgemaakt vanaf artikel 12 op begrotingshoofd-
stuk XII (Ministerie van Infrastructuur en Milieu)? 

12 Kunt u gedetailleerd per investeringsdomein uiteenzetten hoe de 
korting op de prijsbijstelling tranche 2014 is verwerkt? En hoe deze 
zich verhoudt tot de korting die voor de terreinen Infrastructuur en 
Milieu in zijn geheel moet worden gedekt? 

13 Wat wordt er bedoeld met «als juridisch verplicht beschouwd» 
(artikelen 1, 2 en 7)? Zijn deze uitgaven nu wel of niet verplicht? 
Kunt u uw antwoord toelichten? 

17 Welk bedrag is er vanaf 2015 beschikbaar voor het nieuwe 
Hoogwaterbeschermingsprogramma? 

14 Welke vijf maatregelen uit de planologische kernbeslissing Ruimte 
voor de Rivier zullen per 31 december 2015 naar verwachting zijn 
geschrapt? Welk onderzoek of welke onderzoeken hebben 
aangetoond dat ze inderdaad niet nodig zijn? 

15 Waar hangt het vanaf of er een begin gemaakt zal worden met de 
aanpassing van de primaire waterkeringen op Vlieland en 
Terschelling? 

16 Waarom heeft er bij het project Afsluitdijk een verschuiving 
plaatsgevonden tussen het planuitwerking- en het realisatiebudget? 
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Nr Vraag 
18 Wat is de reden dat van 234 kilometer dijken en 375 kunstwerken, 

drie jaar na de Derde Landelijke Rapportage Toetsing primaire 
waterkeringen, nog niet bekend is of ze aan de normen voldoen? 
Wanneer kunnen de resultaten van de onderzoeken hiernaar 
verwacht worden? 

20 Zijn de veiligheidsnormen voor regionale waterkeringen al 
vastgesteld? Waaruit bestaan deze normen? Wat is het bedrag dat 
is opgenomen voor de toetsing in 2015 en 2016? Is dit bedrag sec 
voor de toetsing? Wat resteert daarna als investeringsruimte? 

21 Waarom zijn er op dit moment nog geen geïntegreerde projecten 
bij de hoofdwatersystemen? Wordt hierover wel met uitvoerders 
overlegd? En zijn deze er wel bij andere watersystemen? 

22 Hoe verhoudt het budget voor de Marker Wadden zich tot de 
bijdragen van Economische Zaken hieraan, en het totale budget? 

23 Zijn de uitgaven voor 2015 binnen artikel 3 nu wel of niet juridisch 
verplicht? 

24 Waaruit wordt de piek van uitgaven aan beheer en onderhoud in 
2015 verklaard en waarop is de verwachting gebaseerd dat er veel 
minder geld naar onderhoud zal gaan in 2019? 

25 Waarom is het streefcijfer voor informatievoorziening voor 
maatschappelijk vitale processen ten tijde van hoogwater, 
laagwater, ijsgang of calamiteuze lozingen in 2014 en 2015 
«slechts» 95%, terwijl er grote maatschappelijke gevolgen (kunnen) 
zijn wanneer de informatievoorziening niet voldoet of niet op tijd 
is? 

26 Hoe wilt u ervoor zorgen dat de streefwaarden voor informatievoor-
ziening van 2014 en 2015 gehaald gaan worden, gezien het feit dat 
de realisatie in 2013 (93%) onder de streefwaarde van 95% ligt? 

27 Wat bedragen de kosten van de renovatie voor project Stuwen 
Nederrrijn? Waaruit wordt dit gedekt? 

28 Biedt het experimenteerartikel ook ruimte voor projecten die 
meerwaarde hebben op het gebied van energievoorziening? 

29 Kunt u toelichten hoe bureau en budget van de Deltacommissaris 
tot en met 2028 zijn voorzien in het Deltafonds? 

30 Wat zijn de kosten voor het onderhoud van ICT-systemen die zijn 
opgenomen onder artikel 5.02 (Overige uitgaven)? 

31 Hoe groot is het kasritmeprobleem over 2015 en 2016? 
32 Hoe worden ondernemers en in het bijzonder (sport)vissers 

betrokken bij de beslissingen over Markermeer-IJmeer? 
33 In hoeverre is de aanpak bij het Markermeer-IJmeer erop gericht 

om niet alleen de waterkwaliteit, maar ook de visstand weer op peil 
te brengen? 

34 Is het budget voor het programma «Natuurlijker Markermeer-
IJmeer»(€ 8 mln. over 2015 tot en met 2017) puur bedoeld voor de 
pilot? Zo ja, welk budget denkt u nodig te hebben voor het op peil 
brengen en in stand houden van de waterkwaliteit en in hoeverre is 
dit geld al dan niet beschikbaar wanneer het nodig is? Zo nee, 
hoeveel van dit budget is dan beschikbaar voor de pilot en hoeveel 
voor de verdere implementatie? 

19 Welke vijf partijen voeren de meeste onderzoeken uit met het 
budget voor studiekosten (artikel 1.03) en welk bedrag is hier per 
partij mee gemoeid? 

35 Kunt u aangeven hoe, bij afnemende studiekosten tot 2020 en een 
0-begroting daarvoor na 2020, kennisontwikkeling en kennisbor-
ging een plaats krijgen in het fonds? 

36 Hoever bent u met de uitvoering van het Kierbesluit? 
37 Wat is de resterende investeringsruimte per investeringsdomein? 
38 Wanneer is de eerstvolgende herijking van het investeringspro-

gramma? Hoe wordt de Kamer hierover geïnformeerd? 
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Nr Vraag 
39 Waarom is bijlage 5 van de begroting van het Infrastructuurfonds 

2013 (de efficiency- en versoberingsmaatregelen) niet bijgevoegd 
bij deze begroting? Kan dat alsnog? Zo nee, waarom niet? Wat is de 
inschatting van de effecten van deze maatregelen op veiligheid en 
doorstroming tot nu toe? En naar verwachting over 2015? 

40 Wat is er in 2014 op het gebied van efficiency en versobering 
gepresteerd? 

41 Hoe wordt de Kamer geïnformeerd wanneer de maatregelen aan de 
onderkant van de bandbreedte dreigen uit te komen? Hoe groot is 
dat risico? Welke nieuwe maatregelen zijn dan te treffen? Wordt de 
Kamer hierbij betrokken? 

43 Wat is «verruimen werkvensters en op delen van het netwerk 
overdag werken met minder flankerende maatregelen»? 

44 Is het minder baggeren van vaarwegen verantwoord? Kunt u uw 
antwoord toelichten? 

45 Wat bedragen de financiële gevolgen van de leges voor de 
vergunningverlening op grond van de Waterwet? Wanneer is de 
regelgeving waarin leges worden uitgewerkt gereed? Waarom is 
deze regelgeving nog niet gereed? 

46 Waarom vallen zaken met betrekking tot het hoofdwegennet onder 
het Deltafonds? Zou het voor de helderheid niet beter zijn deze 
onder te brengen onder het Infrastructuurfonds? Kunt u uw 
antwoord toelichten?
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